
Zápis ze zasedání školské rady Základní školy Sezemice  ze dne 27.2. 2006.

Školská rada ( dále jen ŠR) se sešla ve složení:

Mgr. Radka Svatoňová
Mgr. Ivana Menclová
Lenka Jeníková
Ing. Jana Holá, Ph.D.
Jiří Matúšů
Martin Ulrych

dále byl přítomen ředitel ZŠ  Mgr. Jiří Březina.

1 ŠR vzala na vědomí zprávu o zřízení „schránky ŠR“ v prostorách města ( M.Ulrych) a 
dohodla se, že umístění zkontroluje pan Matúšů.

2  ŠR vzala na vědomí informaci předsedy pan Ulrycha o připraveném článku ohledně 
působnosti ŠR v Sezemickém zpravodaji.

3 ŠR projednala Výroční zprávu o hospodaření Základní školy Sezemice a požádala 
ředitele ZŠ o zodpovězení některých dotazů viz. příloha.

4 ŠR schválila Výroční zprávu o hospodaření Základní školy Sezemice za rok 2005.
5 ŠR navrhuje zřizovateli navýšení rozpočtu ZŠ v roce 2006 o zlepšený hospodářský 

výsledek školy za rok 2005  a doporučuje využít tyto finanční prostředky jako 
investice do sportovišť před školou (zpevněné asfaltové plochy) nebo jako jiné 
investice do školního zařízení nebo vybavení.

6 ŠR pověřila předsedu pana Ulrycha projednáním výše uvedeného návrhu se 
zřizovatelem ZŠ.

Zapsala : Jana Holá

27.2. 2006 Sezemice 



Příloha: Zodpovězené dotazy a připomínky k Výroční zprávě o hospodaření ZŠ 
Sezemice

1)Příspěvky od SRPŠ se v účetnictví neobjevují, přehled o poskytnutí má  SRPŠ, na základě seznamu 
žáků zúčastněných na akci, na kterou SRPŠ přispívá. Při LVK a ŠVP se objeví doklad i na vyúčtování 
příslušné akce ve škole. SRPŠ poskytne příspěvek (třeba na dopravu), žákům se o tento příspěvek 
sníží platba - vybere se od nich méně a doplní se právě příspěvkem od SRPŠ a tyto společné peníze 
(žák+SRPŠ) uhradí přes účet školy fakturu.
2) Jmenovitý seznam zaměstnanců a čerpání FKSP by přiložen jako příloha výroční zprávy proto, 
protože to tak bylo i v minulých letech, kdy nebyla zřízena rada školy a tudíž to zřejmě učitelé 
nevěděli. Dohodli jsme se, že pro příští výroční zprávu není jmenovitý seznam čerpání FKSP nutný.
3) Finanční ztráta v kantýně - účtování je nastaveno tak, že plat pana školníka, který kantýnu 
provozuje je dán 70% marže a s nutnými odvody je to nastavené tak, že příjem do školy je jen pár 
stokorun za celý rok, ale v loňském roce byla provedena oprava ledničky, ve které je uchováváno 
školní dotované mléko a to je účetně právě ta ztráta cca 5.000,-Kč, energie není účtována a tak o 
výdělku z doplňkové činnosti nemůže být ani řeč. Úmyslem je poskytnout svačinky, pití a dotované 
mléko dětem v budově školy bez navýšení cen.
4) Nahodilý pronájem tělocvičny 10,-Kč/hod je výše energie podle staré směrnice, výše současné 
spotřeby  el. energie je cca 20,- Kč, ale škole se tím pouze zvyšuje příjem na úkor nákladů , ale v 
celkovém součtu neprodělává. Aktuální nájemné na hodinu je odvozeno od nájmu, spotřeby el. 
energie, vody, úklid,...
5) Byliny, papír, kaštany 21.931,50 - zdálo se málo. Cca polovina této částky jsou byliny a 
kaštany zbytek je papír. Pokud se zdá málo, možno nahlédnout do účetnictví.
6) Kultura na 1. stupni - kino a divadlo - jen na uvážení vyučujícího - současně dvě třídy 2 ped. dozory, 
to samé se týká soutěží, exkurzí, výstav, koncertů,...  Financování je třeba předjednat s rodiči. Ze 
strany vedení školy nebudou kladeny překážky.


